

條款及細則

大熊貓繪畫比賽（「比賽」）由香港特別行政區政府文化體育及旅遊局（「主辦機構」）主辦及海洋公園公司（「協辦機構」）協辦。所有參加者均稱為「參加者」或「你」。一經登記參加及／或繼續參與比賽，即構成你同意遵守下列條款及細則並受其約束。

參賽資格

香港居民均可參加是次比賽，每人限參加一次。主辦機構（即文化體育及旅遊局及其轄下部門）或協辦機構（即海洋公園公司）的員工、或評審團成員，或上述人士的直系親屬，均不能參加是次比賽。主辦機構保留取消任何參加者資格之權利。

作品提交

- 作品創作完成後，為其拍攝一張完整、清晰的照片。照片的檔案格式須為JPG、JPEG、PNG或PDF，解像度不可低於300dpi，檔案大小不大於5MB。未能符合要求的作品將不獲考慮。如照片上傳時出現白邊（作品設計除外）、邊緣裁切不整齊、背景、曝光過度及光線昏暗等情況則會影響評分。
- 參加者需通過比賽專題網頁（「本網頁」）填寫及提交參加表格，並上傳作品。網站地址為 <https://www.oceanpark.com.hk/tc/park-experience/giant-panda-campaign-2024/painting-competition-2024>
- 參加者必須於截止日期(即2024年11月8日23:59:59，以本網頁伺服器接收時間為準)前，透過本網頁提交作品。
- 比賽分為三個組別，每人只可參加一個組別。三個組別為：
 - 公開組：所有香港居民；
 - 中學組：中一至中六學生；及
 - 小學組：小一至小六學生。
- 每位參加者必須提交手繪畫作（不接受電繪作品及電腦AI生成作品），並以不多於100字中文（包括標點符號）說明作品背後的意思。
- 作品須符合以下條件：
 - 不能包含歧視、具爭議性或不恰當的字眼或意思；
 - 不得含危害國家安全元素；
 - 不得含淫穢、粗言穢語、暴力、誹謗等成分；
 - 不得含有宣傳商業或政治元素，亦不能出現政治性或商業性標誌、文字或符號；
 - 須是參加者原創及未曾出版的作品；
- 參加者必須確保其參賽作品沒有侵犯他人版權。主辦及協辦單位不會承擔任何因侵害著作權而引起之責任。
- 若參加者提交多於一份作品，其所有參與活動的作品將不獲考慮。此外，若參加者未能提交作品背後的意思或提交的字數超過100字，其作品將不獲考慮。

- 參加者必須保留實體作品原稿以作日後核實得獎之用。
- 參賽作品一經遞交，概不發還，亦不得更改，參加者須自行備份。參加表格如有遺失、延誤及傳遞錯誤，主辦及協辦機構將不會承擔責任。

評審團及評審準則

- 評審團成員包括文化體育及旅遊局、中國大熊貓保護研究中心及海洋公園的代表，以及社會知名人士。評審準則包括：
 - 創意；
 - 主題表達；及
 - 藝術表現。

獎品

詳見本網頁。

知識產權及責任

- 參加者保留署名權，而其參賽作品的版權及其他權利則歸香港特別行政區政府所有。香港特別行政區政府有權使用及允許其他機構將作品進行出版發行、廣告宣傳、展覽等，而毋須向得獎人徵求同意或支付任何費用。
- 主辦機構有權拒絕任何作品參賽或取消其參賽資格而無須作出解釋，如有任何爭議，由主辦機構作最後決定。
- 主辦機構擁有是次比賽結果之最終決定權，並有權更改是次比賽的規則、獎項及其他有關比賽的安排，無須先行通知。
- 主辦機構保留權利不頒發任何獎項。

其他條款

- 參加者所提供的資料只用作此活動之聯絡及換領獎品之用。
- 參加者需持有有效香港居民身分證，並必須確保所提供的資料真確無誤，且不包括任何未獲授權的第三者資料。參加者提供的資料如有不實、錯誤或遺漏，會被取消參加活動的資格。如因不實或錯誤資料令協辦機構無法通知參加者得獎，主辦和協辦機構毋須承擔任何責任。
- 主辦機構保留修改及解釋活動規則及相關事宜的權利，而毋須事前通知。
- 比賽結果以主辦機構的決定為依歸，主辦機構保留對比賽規則、評審準則、得獎名單及獎品安排的修改及解釋權利，如有更改恕不另行通知，亦不設上訴機制。

- 主辦機構擁有最終決定權接受或拒絕任何作品。
- 如有任何爭議，主辦機構保留最終決定權。
- 參加者遞交參賽表格，表示完全同意各項比賽條款。
- 如條款及細則的中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

收集個人資料聲明

參加者須在本網站的活動表格中以中文或英文提供個人資料，包括姓名、電郵地址、香港身份證號碼及聯絡號碼，以用於參加「大熊貓繪畫比賽」、核實身份並作日後聯絡之用。個人資料是由參加者自願提供，然而，若參加者未能提供所有資料，將不會獲得參賽資格。除非獲得資料當事人同意或在法律強制下，否則主辦及協辦機構不會向第三方披露參加者所提供的任何個人資料。

根據《個人資料(私隱)條例》，所屬資料的當事人有權查閱及更正其個人資料。參加者如欲查閱或更改其於比賽活動表格上所提交的個人資料，請電郵至 gr@oceanpark.com.hk。

所得的個人資料將會於比賽完結後12個月內銷毀，或於資料當事人提出要求時立即刪除。

Terms and Condition

The Giant Panda Painting Competition ("the Competition") is organised by the Culture, Sports and Tourism Bureau of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region ("the Organiser") and supported by the Ocean Park Corporation ("the Co-organiser"). All participants are referred to as "Participants" or "you". By registering and/or continuing to participate in the Competition, you agree to comply with and be bound by the following terms and conditions.

Eligibility

All Hong Kong residents are eligible to participate in the Competition, and each participant can submit only one entry. All staff members of the Organiser (i.e. the Culture, Sports and Tourism Bureau and its department) or Co-organiser (i.e. Ocean Park Corporation), or Judging Panel members, or immediate family members of the afore-mentioned persons are not eligible to participate in the Competition. The Organiser reserves the right to disqualify any participant.

Submission of Entries

- After the completion of the artwork, take a complete and clear photo of it. The file format of the photo must be JPG, JPEG, PNG, or PDF, with a resolution of no less than 300dpi, and the file size must not exceed 5MB. Artworks that do not meet the requirements will not be

considered. If there are white edges (except for the design of the work), uneven edge cropping, background issues, overexposure, or dim lighting when uploading the photo, scoring will be affected.

- Participants must fill out and submit the entry form, and upload their artworks through the designated webpage of the Competition (“this webpage”). The website address is <https://www.oceanpark.com.hk/en/park-experience/giant-panda-campaign-2024/painting-competition-2024>
- Participants must submit their entries through this webpage before the **deadline** (i.e. **23:59:59 on 8 November 2024, based on the time of receipt by the server of this webpage**).
- The competition is divided into three groups, and each participant can only participate in one group. The three groups are:
 - Open Group: All Hong Kong residents;
 - Secondary Student Group: Form 1 to Form 6 students; and
 - Primary Student Group: Primary 1 to Primary 6 students.
- Each participant must submit a hand-drawn painting (digital drawings and AI-generated works are not accepted) and explain the message behind the work in no more than 100 Chinese characters (including punctuation).
- Works must meet the following conditions:
 - Must not contain discriminatory, controversial, or inappropriate words or meanings;
 - Must not include elements that endanger national security;
 - Must not contain obscene, vulgar, violent, defamatory, or similar elements;
 - Must not include elements promoting commercial or political matters, nor political or commercial logos, texts, or symbols;
 - Must be original works created by the participants and not previously published;
- Participants must ensure that their entries do not infringe on the copyrights of others. The organisers and co-organisers will not assume any responsibility for any copyright infringement.
- Any participant who submits more than one entry, or fails to submit a written explanation, or has explained in more than 100 words, his/her entry/entries will not be considered.
- Participants must retain the original physical work for future verification of the award.
- Once submitted, entries will not be returned and cannot be modified. Participants have to arrange back up themselves. The Organiser and Co-organiser will not be responsible for any loss, delay, or transmission errors of the entries.

Judging Panel and Judging Criteria

Judging Panel is comprised of representatives from the Culture, Sports and Tourism Bureau, the China Conservation and Research Centre for the Giant Panda and Ocean Park, and prominent social figures. The judging criteria are:

- Creativity;
- Thematic expression; and
- Artistic Presentation.

Prize

See the website for details.

Intellectual Property Rights and Liability

- Participants retain the right to attribution, while the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (“HKSARG”) will own the copyright and other rights to the entries. The HKSARG will have the right to use and authorise other organisations to publish, promote, exhibit, etc., the artworks without the need to seek the consent of the winners or pay any fee to the winners.
- The Organiser reserves the right to reject or disqualify any entry without explanation, and in case of any dispute, the decision of the Organiser shall be final.
- The Organiser reserves the right to make a final decision on the result of the Competition, and reserves the right to change the rules, prizes and other arrangements of the Competition without prior notice.
- The Organiser reserves the right not to award any prizes.

Other terms

- The information provided by the participants will only be used for the purpose of contacting and redeeming the prizes.
- Participants are required to hold a valid Hong Kong Identity Card, and must ensure that the information provided is true and accurate, and does not include any unauthorised third party information. Falsehoods, errors or omissions in the information provided by the participant will result in disqualification from participating in the Competition. In the event that the Co-organiser is unable to notify the Participant of the prize due to false or incorrect information, the Organiser and Co-organiser shall not be liable.
- The Organiser reserves the right to amend and interpret the rules and regulations of the event and related matters without prior notice.
- The Organiser reserves the right to amend and interpret the rules, judging criteria, list of winners and prizes at any time without prior notice and without appeal mechanism.
- The Organiser reserves the right to accept or reject any artwork at its sole discretion.
- In case of any dispute, the decision of the Organiser shall be final.
- By submitting an entry form, the participant agrees to the terms and conditions of the Competition.

- If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions of the Terms and Conditions, the Chinese version shall prevail.

Personal Information Collection Statement

- Participants are required to provide their personal data including name, email address, Hong Kong Identity Card number and contact number in Chinese or English in the activity form of the webpage for the purposes of participating in the Giant Panda Painting Competition, verifying identity and future communication. The personal information is provided by the participants on a voluntary basis. However, if a participant do not provide all the required information, he/she will not be eligible to participate in the Competition. We do not generally disclose your personal information to third parties without your consent unless required by applicable law.
- Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, participants in the Competition have the right to request access to and correction of information held by us about them. If any participant wishes to access or correct his/her personal data set out in the activity form of the Competition, please contact us via email gr@oceanpark.com.hk.
- The collected data will be destroyed within 12 months after the completion of the Competition or will be immediately omitted upon request.

条款及细则

大熊猫绘画比赛（「比赛」）由香港特别行政区政府文化体育及旅游局（「主办机构」）主办及海洋公园公司（「协办机构」）协办。所有参加者均称为「参加者」或「你」。一经登记参加及 / 或继续参与比赛，即构成你同意遵守下列条款及细则并受其约束。

参赛资格

香港居民均可参加是次比赛，每人限参加一次。主办机构（即文化体育及旅游局，及其辖下部门）或协办机构（即海洋公园公司）的员工、或评审团成员，或上述人士的直系亲属，均不能参加是次比赛。主办机构保留取消任何参加者资格之权利。

作品提交

- 作品创作完成后，为其拍摄一张完整、清晰的照片。照片的档案格式须为JPG、JPEG、PNG或PDF，解像度不可低于300dpi，档案大小不大于5MB。未能符合要求的作品将不获考虑。如照片上传时出现白边（作品设计除外）、边缘裁切不整齐、背景、曝光过度及光线昏暗等情况则会影响评分。

- **参加者需通过比赛专题网页**（「本网页」）填写及提交参加表格，并上传作品。网站地址为 <https://www.oceanpark.com.hk/sc/park-experience/giant-panda-campaign-2024/painting-competition-2024>
- 参加者必须于**截止日期**(即**2024年11月8日23:59:59**，以**本网页伺服器接收时间为准**)前，透过本网页提交作品。
- 比赛分为三个组别，每人只可参加一个组别。三个组别为：
 - 公开组：所有香港居民；
 - 中学组：中一至中六学生；及
 - 小学组：小一至小六学生。
- 每位参加者必须提交手绘画作（不接受电绘作品及电脑AI生成作品），并以不多于100 字中文（包括标点符号）说明作品背后的意思。
- 作品须符合以下条件：
 - 不能包含歧视、具争议性或不恰当的字眼或意思；
 - 不得含危害国家安全元素；
 - 不得含淫秽、粗言秽语、暴力、诽谤等成分；
 - 不得含有宣传商业或政治元素，亦不能出现政治性或商业性标志、文字或符号；
 - 须是参加者原创及未曾出版的作品；
- 参加者必须确保其参赛作品没有侵犯他人版权。主办及协办单位不会承担任何因侵害著作权而引起之责任。
- 若参加者提交多于一份作品，其所有参与活动的作品将不获考虑。此外，若参加者未能提交作品背后的意思或提交的字数超过100字，其作品将不获考虑。
- 参加者必须保留实体作品原稿以作日后核实得奖之用。
- 参赛作品一经递交，概不发还，亦不得更改，参加者须自行备份。参加表格如有遗失、延误及传递错误，主办及协办机构将不会承担责任。

评审团及评审准则

- 评审团成员包括文化体育及旅游局、中国大熊猫保护研究中心及海洋公园的代表，以及社会知名人士。评审准则包括：
 - 创意；
 - 主题表达；及
 - 艺术表现。

奖品

详见本网页。

知识产权及责任

- 参加者保留署名权，而其参赛作品的版权及其他权利则归香港特别行政区政府所有。香港特别行政区政府有权使用及允许其他机构将作品进行出版发行、广告宣传、展览等，而毋须向得奖人徵求同意或支付任何费用。
- 主办机构有权拒绝任何作品参赛或取消其参赛资格而无须作出解释，如有任何争议，由主办机构作最后决定。
- 主办机构拥有是次比赛结果之最终决定权，并有权更改是次比赛的规则、奖项及其他有关比赛的安排，无须先行通知。
- 主办机构保留权利不颁发任何奖项。

其他条款

- 参加者所提供的资料只用作此活动之联络及换领奖品之用。
- 参加者需持有有效香港居民身分证，并必须确保所提供的资料真确无误，且不包括任何未获授权的第三者资料。参加者提供的资料如有不实、错误或遗漏，会被取消参加活动的资格。如因不实或错误资料令协办机构无法通知参加者得奖，主办和协办机构毋须承担任何责任。
- 主办机构保留修改及解释活动规则及相关事宜的权利，而毋须事前通知。
- 比赛结果以主办机构的决定为依归，主办机构保留对比赛规则、评审准则、得奖名单及奖品安排的修改及解释权利，如有更改恕不另行通知，亦不设上诉机制。
- 主办机构拥有最终决定权接受或拒绝任何作品。
- 如有任何争议，主办机构保留最终决定权。
- 参加者递交参赛表格，表示完全同意各项比赛条款。
- 如条款及细则的中、英文两个版本有任何抵触或不相符之处，应以中文版本为准。

收集个人资料声明

参加者须在本网站的活动表格中以中文或英文提供个人资料，包括姓名、电邮地址，香港身份证号码及联络号码，以用于参加「大熊猫绘画比赛」、核实身份并作日后联络之用。个人资料是由参加者自愿提供，然而，若参加者未能提供所有资料，将不会获得参赛资格。除非获得资料当事人同意或在法律强制下，否则主办及协办机构不会向第三方披露参加者所提供的任何个人资料。

根据《个人资料(私隐)条例》，所属资料的当事人有权查阅及更正其个人资料。参加者如欲查阅或更改其于比赛活动表格上所提交的个人资料，请电邮至 gr@oceanpark.com.hk。

所得的个人资料将会于比赛完结后 12 个月内销毁，或于资料当事人提出要求时立即删除。